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秦汉时期的损伤检验
闫晓 君

(西北政法学院 法一系 ,陕西 西安　 710063)

摘　要:秦汉时期的法医检验重视对活体的伤情检验 ,这与当时法律上的保辜制度密切相关 ,人们

依据伤情的轻重确定辜限的长短。因此在长期的伤情检验实践中 ,产生了伤、创、折、断、 、 、痍、

瘢等不同等级伤型和伤情的概念和术语。 从今天所能见到的秦汉时期伤情检验的实例及司法爰书

中可以看出 ,当时的法医检验已总结出了致命伤的概念 ,并对“生活反应原理”有所认识。。
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The Damage Inspection of Qin Han Period

Y AN X iao-jun

( No rthw est Institute o f Po litics & Law , Xi′an 710063, China )

Abstract: The co roner of Qin Han period pay a ttention to inspection of w ound, this and then law

go up insure gui lt system to be related closely, people determine the leng th o f guil t limi t according

to w ound types. Therefore long-term w ound types a re inspected, practise, produce w ound and

scar , beat and injure, etc. The concept of not equal lev el w ound type and w ound types and

terminolog y. From today w e can see Qin Han injure administra tion o f justice and the example of

types inspection in period can find out , then co roner inspects have summarized the concept o f fatal

w ound, and know fo r “ principle of aliv e body-reaction” .
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